

Date: 15 February 2026

التاريخ: ١٥ فبراير ٢٠٢٦

**Resolution of the Board of Directors resolved in the meeting held on 15 February 2026.**

**قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه بتاريخ ١٥ فبراير ٢٠٢٦**

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Sohar Power Company (SAOG) resolved the following in its meeting held on February 15, 2026:

نود افادتكم بأن مجلس إدارة شركة صحار للطاقة (ش م ع) قد اتخذ القرارات التالية في اجتماعه اليوم ١٥ فبراير ٢٠٢٦ :

1. The Board approved the audited financial statements of the Company for the year ended 31 Dec 2025 along with the Board of Directors' Report, Management Discussion Analysis Report, and Report on Code of Corporate Governance.

- ١- وافق المجلس على اعتماد البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ و تقرير مجلس الإدارة و تقرير مناقشة وتحليل الإدارة و تقرير ميثاق الحوكمة.

The audited financial statements which will be published, can be viewed on the website of Muscat Securities Market and the Company's website at [www.soharpower.com](http://www.soharpower.com)

يمكن الاطلاع على تلك البيانات المالية المدققة والتي سيتم نشرها على موقع بورصة مسقط على شبكة الانترنت وعلى موقع الشركة [www.soharpower.com](http://www.soharpower.com).

Thanking you,  
For Sohar Power Company (SAOG)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام  
عن شركة صحار للطاقة (ش م ع)

**Sreenath Hebbar**  
Chief Executive officer



سرينات هيبر  
الرئيس التنفيذي